

12 December 2016 / le 12 décembre 2016

## IOTC CIRCULAR 2016-091 / CIRCULAIRE CTOI 2016-091

Dear Sir/Madam,

### **SUBJECT: CONFIRMATION OF THE DATES FOR THE TCAC04-TCPR01.**

You will recall that Maldives had proposed that the next meeting of the TCAC04 and TCPR01 be postponed to a later time in the year to allow more time for consultations between CPCs.

Following informal consultations with various CPCs and, in particular, South Africa as the host country, it became clear that it would not be practical to postpone the meeting, and that it would pose difficulties to the host country, and Maldives has agreed to withdraw its proposal.

Therefore, we can confirm the original dates for the TCAC04 (February 27-March 1, 2017) and the TCPR01 (March 2-3, 2017) as well as the venue (Cape Town, South Africa).

Information on the arrangements for the meeting will be circulated as they become available in the coming weeks. Please do not hesitate to contact us if you have any question on this matter.

Madame/Monsieur,

### **OBJET: CONFIRMATION DES DATES DU CTCA04 ET DU CTEP01**

Vous vous souviendrez que les Maldives avaient proposé que les prochaines réunions CTCA04 et CTEP01 soient reportées à une date ultérieure, afin de laisser plus de temps aux consultations entre les CPC.

À la suite de discussions informelles avec diverses CPC et en particulier avec l'Afrique du Sud (en tant que pays hôte), il est apparu qu'il ne serait pas pratique de reporter la réunion et que cela poserait des difficultés au pays hôte. Les Maldives ont donc accepté de retirer leur proposition.

Par conséquent, nous vous confirmons que les réunions auront bien lieu aux dates originales, soit du 27 février au 1<sup>er</sup> mars 2017 pour le CTCA04 et du 2 au 3 mars 2017 pour le CTEP01( au Cap, en Afrique du Sud).

Les informations relatives aux modalités de la réunion seront diffusées dès qu'elles seront disponibles, dans les prochaines semaines. N'hésitez pas à nous contacter si vous avez des questions à ce sujet.

Yours sincerely / Cordialement



Executive Secretary (*a. i.*) / Secrétaire exécutif (*a. i.*)

#### **Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune

#### **Distribution / Destinataires**

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

#### **Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement